
Fra: Siri Fahlvik Pettersen <sirifahlvikpettersen@gmail.com>
Sendt: 27.06.2023 14:17:29
Til: fedjetaxi@gmail.com, post@industriutviklingvest.no, otto.a.nordby 
<otto.a.nordby@gmail.com>, flower72@live.no, fedjehavstove@gmail.com, 
toregismervik@gmail.com, info@ing-aarland.no, magne.kolltveit@tombre.no, 
kjell@samnoymaskin.no, jeb_bygg@outlook.com, mathusa <mathusa@online.no>, Stian Herøy 
<stian.heroy@fedje.kommune.no>, Berit Karin Rystad <berit.karin.rystad@fedje.kommune.no>, 
niclas.mjelstad@outlook.com, andreas@feddiedistillery.no, stig@tombre.no, 
rogronge@hotmail.co, Elisabeth@Uniko.no <Elisabeth@uniko.no>
Emne: Informasjon om høstens datoer for næringslivslunsj, protokoll fra årsmøtet, 
presentasjonen fra Industriutvikling Vest

Hei alle sammen, 

Da har det nye styret i Fedje Næringsforening hatt sitt første styremøte og konstituert seg.  Hilde Koppen 
tok på seg oppgaven som nestleder og kasserer. Reidar Bøen sekretæroppgaven. 

Vedlagt ligger protokoll fra årsmøtet og presentasjonen til Børge Brundtland fra IUV. 

Styret ønsker å legge vekt på engasjement og økt interesse for næringslivslunsjene. Vi vil prøve å legge 
opp til dagsaktuelle tema og invitere eksterne gjester. 
Under kan dere merke dere datoer for næringslivslunsjer. Jeg legger dere til med kalenderinvitasjon for 
dere som bruker det, og ellers sender dere en påminning ca 14 dager før møtet. Følgende dager er satt 
av: 

       31. august. Til dette møtet ble det forslått å invitere de tre ordførerkandidatene til å fortelle 
om hvordan de vil satse på og utvikle næringslivet på Fedje.
       28. september
       26. oktober
       7. desember

Det er kjekt å bo på Fedje med sommeråpne steder 7 dager i uken. Fedje Island v/Otto har tatt 
på seg å få laget en samlet oversikt over alle aktivitetene som man kan oppleve på Fedje i 
sommer.  Det er ikke mange steder som er forunt å ha så mye å tilby både tilreisende og oss som 
lever våre liv her. 

Kommunestyret vedtok på junimøtet å støtte etablering av reiselivskoordinator med kr 50 000 
på siste kommunestyremøte. Det betyr det er satt av kr 100 000 til å følge opp reiselivsplanen 
som kommunestyret vedtar tidlig høst og en ekstra ressurs til å koordinere reiselivet på Fedje. 
Turistinformasjonen  v/Reidar Bøen skal ha denne oppgaven. Det ser vi frem til med glede. 

Ha en riktig god sommer alle sammen. Vi sees til høsten på første næringslivslunsj 31. august kl 
1200. 

Beste helsing 

Siri Fahlvik Pettersen 



Leiar 


